
Provinciale Staten, 10 december 2012 

Vragen van de SP voor het vragenhalfuurtje 
 
De provincie heeft meer dan zeven miljoen uitgegeven aan de restauratie van 
Paushuize. Er is een contract ondertekend tussen de provincie en de 
beheerder van het pand, met daarin opgenomen de afspraak dat Paushuize 
tien keer per jaar opengesteld wordt voor het publiek. Paushuize is in 
september twee maal opengesteld geweest voor de burger.  
 
Een en ander is voor de SP aanleiding voor de volgende vragen: 
 

1. Als de teller nu op twee of drie staat, is het dan haalbaar om Paushuize 
in december nog zeven of acht keer open te stellen? 

2. Wat gaat u doen om de afspraken met de beheerder alsnog te 
verwezenlijken over 2012? Welke sanctie heeft u met de beheerder 
afgesproken? Welke mogelijkheden biedt de wet? Gaat u daarvan 
gebruik maken? 

3. Hoe gaat u ervoor zorgen dat de afspraken in 2013 wel gerealiseerd 
worden? 

 
Hoogachtend, 
 
Younis Lutfula (SP) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


